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6. Bespreking Halfjaarverslag 40 
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10. Bespreking Motie Statuut 44 

11. Stemming Motie Statuut 45 

12. W.V.T.T.K. 46 

13. Rondvraag 47 

14. Sluiting 48 

 49 

Conform de Motie Tol hoort voor aanvang van de vergadering het ismuslied te worden gezongen.  50 

 51 

Opening 52 

Ruud Walvius opent de vergadering om 20:05 uur. 53 

 54 

Vaststellen agenda 55 

De agenda wordt per acclamatie vastgesteld. 56 

 57 

Mededelingen 58 

Ruud Walvius benoemt de mededelingen en de feitjes van de dag. Ook geeft hij aan dat membercards 59 

gerealiseerd zijn en fysiek aanwezig zijn. De lidmaatschapskaarten worden tijdens de pauze uitgedeeld. 60 

 61 

Bespreking Notulen 57ste ALV 62 

Ruud Walvius geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden. 63 

 64 

Kaft – Pagina 20 65 

  - 66 

 67 

Pagina 21 68 

Dyon Bambacht geeft te kennen dat de statutencommissie op de vorige alv ook besproken was. Er was 69 

toen niet gestemd want er was geen meerderheid voor stemming over de motie. Hij vraagt zich af wat 70 

nu het idee is van de motie. 71 

Ruud Walvius geeft antwoord door te zeggen dat de motie niet gespecificeerd genoeg was en dat de 72 

ALV daardoor geen oordeel kon vellen. 73 

Jordi Uijens zegt dat de motie niet goed genoeg was voorbereid en dat er ook te weinig kopieën 74 

aanwezig waren. Om die redenen was de motie teruggetrokken. 75 

 76 

Pagina 22 77 

 - 78 

 79 

Notulen in haar geheel 80 

 - 81 
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 82 

Stemming Notulen 57ste ALV 83 

De notulen worden per acclamatie vastgesteld. 84 

 85 

Bespreking Halfjaarverslag 86 

Ruud Walvius geeft aan dat het halfjaarverslag per pagina besproken zal worden. 87 

 88 

Kaft 89 

Jordi Uijens vraagt zich af op het op de hak nemen van de slogan van een politieke partij geen kleur 90 

bekennen van de vereniging is. 91 

Ruud Walvius zegt dat dit niet het geval is. 92 

Dyon Bambacht vraagt hoe het nu met het bestuur is 93 

Ruud Walvius geeft te kennen dat het goed gaat en dat hij het fijn vindt dat iedereen er is. 94 

Bob Smits zegt het leuk te vinden dat het huidige bestuur meegaat met het idee van het vorige bestuur 95 

qua kaft en titel. 96 

 97 

Pagina 1 – 2 98 

-  99 

 100 

Pagina 3 101 

Pol Muffels vraagt hoe het zit met de masteractiviteit en hoe ver de activiteit vastligt. 102 

Ruud Walvius zegt dat er activiteit vastligt en dat er een pubquiz voor masterstudenten georganiseerd 103 

wordt. De pubquiz zal in het Engels gehouden worden om hen erbij te betrekken. De datum is nog niet 104 

bekent, maar de invulling van de activiteit wel. 105 

Pol Muffels vraagt zich of dit al gecommuniceerd is met de vakgroep en Alex Lehr. 106 

Ruud Walvius zegt dat dit nog niet het geval is en dat er snel met Alex Lehr een afspraak gemaakt wordt 107 

om een datum te prikken. 108 

Jordi Uijens vraagt waarom ouderejaars achter de derdejaars geschaard worden. Hij voelt zich niet 109 

vertegenwoordigd. 110 

Ruud Walvius zegt dat op dezelfde manier als vorige jaren is gedaan, de derdejaars worden onder 111 

ouderejaars geschaard. 112 

Bob Smits geeft te kennen dat het steeds beter gaat met het bereiken van de eerstejaars, ze zijn meer 113 

op de kamer en meer aanwezig op activiteiten. Hij vraagt het bestuur of ze bereid zijn om meer 114 

eerstejaars aan te spreken. 115 

Ruud Walvius antwoordt dat het bestuur natuurlijk bereid is om dat te doen, maar dat de keuze om 116 

aanwezig te zijn op de kamer of activiteiten volledig bij de eerstejaars zelf ligt. 117 

Bob Smits vraagt of het een groep is die moeilijk te bereiken is. 118 

Ruud Walvius zegt dat ze bereikt worden door onder andere collegepraatjes en door het aanspreken 119 

van eerstejaars buiten de ismuskamer en op activiteiten. Echter, hij geeft te kennen dat de keuze om 120 

op de kamer te komen of aanwezig te zijn bij activiteiten nog steeds bij de eerstejaars zelf ligt. 121 

 122 

Pagina 4 123 

 124 

Merel van ’t Leven merkt op dat er onderscheid gemaakt wordt tussen donateurschap en vriend van 125 

ismus zijn. Volgens haar is dit hetzelfde. 126 
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Ruud Walvius zegt wanneer er een groter bedrag dan €10,- gedoneerd wordt, iemand geen vriend van 127 

ismus meer is. 128 

Merel van ’t Leven vraagt of er dan wel verschil is tussen een donateur zijn en een vriend van ismus 129 

zijn. 130 

Ruud Walvius zegt dat dit volgens het bestuur wel zo is. 131 

Merel van ’t Leven zegt dat er geen verschil is volgens het Huishoudelijk Reglement. 132 

Ruud Walvius zegt dat het minimale donatiebedrag naar beneden bijgesteld is, namelijk naar €10,-. 133 

Wanneer iemand dat bedrag doneert, is hij/zij vriend van ismus. 134 

Merel van ’t Leven vraagt of er een verandering moet plaatsvinden in het donateurschap van ismus. 135 

Ruud Walvius zegt dat daar geen aanleiding toe is.  136 

Dyon Bambacht zegt te snappen dat het apart benoemt wordt, maar krijgen vrienden van ismus aparte 137 

zaken dan donateurs krijgen? 138 

Ruud Walvius zegt dat ze dat in principe niet krijgen. 139 

Dyon Bambacht stelt voor dat om vriend van ismus te worden, iemand lid moet zijn geweest. 140 

Ruud Walvius zegt dat die aanpassing gedaan kan worden. 141 

Jordi Uijens vraagt of het kan worden toegevoegd aan het halfjaarverslag. 142 

Ruud Walvius zegt van niet, niet iedereen die donateur is, wil vriend van ismus zijn. 143 

Lars Meijer merkt op dat de motie is ingediend door hemzelf. De naam donateurs zou verdwijnen en 144 

zou veranderd worden in vriend van ismus. Door de motie zou het donateurschap van ismus 145 

veranderen. Als vriend van ismus daadwerkelijk iets anders is, moet er een wijziging in het 146 

Huishoudelijk Reglement plaatsvinden. 147 

Ruud Walvius zegt dat donateurs onder vriend van ismus geschaard zullen worden. 148 

Bob Smits vraagt waar de groei van internationale studenten vandaan komt. 149 

Ruud Walvius reageert door te zeggen dat er door de NSM Welcome Day er veel betrokken 150 

internationale studenten waren die de kamer hadden gezien. Ze leken het leuk te vinden, zegt hij. 151 

Bob Smits vraagt of ze naar ismusactiviteiten komen. 152 

Ruud Walvius zegt dat het niet het geval is, maar dat er wel animo is. Maar het zijn Nederlandse 153 

activiteiten, dus is er weinig aansluiting. Bij borrels is er wel een mogelijkheid. 154 

Pol Muffels zegt dat het de moeite niet waard is om specifieke activiteiten te organiseren voor 155 

internationale studenten. Hij stelt de vraag of het aanschrijven van de vakgroep in verband met het 156 

vriendschap van ismus gebeurd is. 157 

Ruud Walvius zegt dat de vakgroep zelf niet aangeschreven is, wat op de vorige ALV ook het geval was. 158 

Hij geeft te kennen dat hij al vaak langs gaat om geld te vragen, door te veel te vragen worden ze gek. 159 

Daarnaast is donatie op vrijwillige basis en kunnen we het toevoegen aan De Heraut. 160 

Dyon Bambacht zegt dat het niet direct gevraagd moet worden, maar dat het inderdaad in De Heraut 161 

geplaatst moet worden.  162 

Tim Jacobs vraagt of het ledenaantal klopt. 163 

Ruud Walvius zegt dat dit niet het geval is, het kloppende getal is 402. Het percentage van de stijging 164 

moet ook veranderd worden. 165 

Dyon Bambacht vraagt of er een link is tussen door politiek als belangrijk agendapunt afgelopen jaren 166 

en de groei van de vereniging. 167 

Ruud Walvius zegt dat door het nieuws er meer geïnteresseerden zijn. Dit kan te mogelijk te maken 168 

hebben met de agendasetting. 169 

Christiaan Boeren vraagt wie de vriend van ismus is. 170 

Ruud Walvius antwoordt door te zeggen dat dit Gijs Hablous is. 171 
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 172 

Pagina 5 173 

Dyon Bambacht vraagt hoe het staat met de kennismakingsweekendcommissie. 174 

Ruud Walvius zegt dat dit later besproken zal worden. 175 

 176 

Pagina 6 177 

Christiaan Boeren zegt dat het tegenwoordige gebruik van Snapchat erg leuk is. Hij merkt op dat het 178 

meer gebruikt mag worden, bijvoorbeeld als de kamer open is á la ‘Nimmastudent’. 179 

Ruud Walvius zegt dat dit misschien tijdens pauzes kan, trekt wellicht meer leden naar de kamer. 180 

Bedankt voor het idee. 181 

Bob Smits zegt dat Twitter een beetje dood is, hij vraagt wat het beleid is met Twitter. 182 

Ruud Walvius zegt dat Twitter voor studenten niet heel relevant is, maar voor de politiek en belangrijke 183 

sprekers wel. Daarom worden die wel getweet en geretweet. 184 

Bob Smits vraagt hoe vaak dat gebeurt. 185 

Ruud Walvius zegt dat dit wel eens gebeurt, bijvoorbeeld bij politieke partijen, sprekers en lokale 186 

partijen. 187 

 188 

Pagina 7 189 

Dyon Bambacht vraagt aan de hand van de grafiek of er wel eens betaalde posts gebruikt zijn. 190 

Tomas Jochoms zegt dat dit niet het geval is.  191 

Dyon Bambacht vraagt of er ooit naar gekeken zal worden. 192 

Ruud Walvius zegt dat dit kan wanneer we niet-leden willen bereiken. 193 

Nanne van Mil zegt dat het een idee was tijdens de promotie van het 3V-feest, maar uiteindelijk bleek 194 

dat niet nodig. Het is zeker wel leuk om naar te kijken in combinatie met externe partijen. 195 

Ruud Walvius merkt op dat grote activiteiten ook door de universiteit gepromoot kunnen worden. 196 

Bob Smits vraagt wat het bestuur vindt van de ismail en of deze levendig is. 197 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur de ismail nog steeds levendig vindt en dat we het daarom gebruiken. 198 

Bob Smits vraagt hoe vaak de ismail op tijd verzonden is. 199 

Tomas Jochoms zegt dat dit drie van de zes keer is gebeurd. 200 

Jordi Uijens merkt op dat de statistieken van de ismail te vinden zijn in MailChimp. Over het op tijd 201 

versturen van de ismail merkt hij op dat dit vooral nodig is vlak voor veel aankomende activiteiten.  202 

Ruud Walvius zegt dat hij het hiermee eens is. 203 

Rens Verhaegh merkt op dat Snapchat op 1 februari 2016 ook al volgers had, hoeveel weet hij niet 204 

meer maar het waren er meer dan nul. 205 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur hier naar zal kijken 206 

Dyon Bambacht vraagt of LinkedIn nuttig is en of we het nog gaan gebruiken. 207 

Ruud Walvius zegt dat het idee daarachter is dat stages en vacatures gedeeld kunnen worden. Het 208 

wachtwoord van het account is kwijt, daarover moet contact opgenomen worden met Remco Frank.  209 

Dyon Bambacht vraagt waar de piek in de grafiek van de Facebookposts vandaan komt. 210 

Tomas Jochoms zegt dat dit waarschijnlijk de foto van Manouk Smeets was met de welbekende 211 

Bossche bollen ter viering van de prijs van beste bachelor- en masteropleiding Politicologie in 212 

Nederland. 213 

 214 

Pagina 8 215 

Bob Smits vraagt waarom het beleid is dat evenement worden aangemaakt zonder poster. 216 
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Ruud Walvius zegt dat posters niet op tijd af kunnen zijn en om te voorkomen dat het evenement te 217 

laat online komt, wordt dit gedaan. 218 

Bob Smits zegt dat de posters dan op tijd af moeten zijn. 219 

Nanne van Mil zegt dat de Unit-P commissie veertien opdrachten heeft liggen, waarvan tien voor de 220 

lustrumcommissie. De Unit-P commissie is zelf ook druk met de tentamens, dus de posters moeten 221 

gespreid worden. Ze werken keihard en de evenementen komen er op tijd uit. 222 

Rens Verhaegh zegt dat het met de Facebookevenementen oké gaat, maar vraagt hoe het nu is. Hij 223 

merkt op dat het niet fijn werkt met Facebook, bijvoorbeeld de Duitse Borrel die een week van te voren 224 

werd aangekondigd. 225 

Ruud Walvius zegt dat het soms lastig is om op tijd een evenement aan te maken, maar dat het geen 226 

excuus is. Sinds kort maakt iedereen evenementen aan.  227 

Dyon Bambacht merkt op dat het goed is dat de website is aangepakt. Hij heeft een tweetal vragen 228 

over wat het bestuur nog wil met de site en waar het tegenaan loopt. 229 

Tomas Jochoms zegt dat het bestuur de hele website een metamorfose wil geven. De nieuwe look 230 

moet zorgen voor een strakke website, net zoals SPiL en EOS dat hebben. Onze host schiet niet op met 231 

updaten van de website, dus we gaan in samenwerking met Dyon Bambacht en Dominic Kok 232 

handmatig de website bijwerken. 233 

Lars Meijer merkt op dat de stukken van de Beleids ALV zijn aangepast, maar dat hij vanochtend op de 234 

site keek en de juiste versie van het Huishoudelijk Reglement niet geüpload was. 235 

Tomas Jochoms zegt dat dit klopt en dat hij dit gaat aanpassen. 236 

Pol Muffels zegt dat het moment waarop de stukken worden aangepast, ze ook op de site geüpload 237 

moeten worden. Mensen willen de stukken doorlezen. Wat vindt het bestuur van deze situatie? 238 

Ruud Walvius zegt dat de stukken op de site gezet zijn de dag nadat er een opmerking over was. Ze 239 

staan wel voor de ALV op de site. Liefst zouden we zelf ook eerder zijn, maar vanwege de drukke tijden 240 

was dat helaas pas later gelukt. Het streven is om de stukken eerder op de site te zetten. 241 

Lars Meijer zegt dat in het verlengde hiervan ligt dat de stukken van de vorige ALV nog niet op de site 242 

stonden. Aanpassingen van het vorige bestuur staan erop, van het huidige bestuur niet. 243 

Tomas Jochoms zegt dat ze er sinds deze middag allemaal opstaan. 244 

Jordi Uijens uit zijn complimenten voor de banner van Facebook. 245 

Ruud Walvius zegt dat de Unit-P goed bezig is en dat hij blij is dat de banner er mooi en vol uitziet. 246 

 247 

Pagina 9 248 

Christiaan vraagt waarom het nieuwe logo ‘kneiterslelijk’ is. 249 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur dat niet vindt, maar over smaak valt niet te twisten. 250 

Dyon Bambacht vraagt wanneer het wegvallen van het CBS als sponsor bekend geworden was. 251 

Luuk Scholman zegt dat dit begin december was. 252 

 253 

Pagina 10 254 

Dyon Bambact heeft een vraag over de stamkroeg Camelot. Hij heeft gehoord dat de sinterklaasborrel 255 

uit de hand is gelopen en vraagt of de samenwerking met de stamkroeg vertroebeld is. 256 

Ruud Walvius zegt dat dit niet het geval is, ook niet met de medewerkers. Camelot zelf had niets slechts 257 

te melden over deze avond. 258 

Dyon Bambacht vraagt naar de deal met het Bascafé. €50,- voor een borrel is leuk voor ismus want dat 259 

levert veel sponsorgeld op. Echter was het tweemaal te druk waardoor we tweemaal €50,- zijn 260 

misgelopen.  261 
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Ruud Walvius zegt dat het bestuur hier tegenaan liep en dat meerdere vereniging tegen dit probleem 262 

zijn aangelopen met het Bascafé. Er moeten betere afspraken gemaakt worden om dit in de toekomst 263 

te voorkomen.  264 

Bob Smits vraagt het bestuur hoe lang het nog van plan is om voor iedere borrel een andere kroeg te 265 

gebruiken. 266 

Ruud Walvius zegt dat we naar het Bascafé gaan, als het open is. Wat de beste plek is voor ismi in de 267 

ogen van het bestuur, daar wordt de borrel gehouden. 268 

Lars Meijer  zegt dat hij bij de sinterklaasborrel het laatste weg was, samen met Reneé Verhagen. Twee 269 

medewerkers waren niet blij met de achtergelaten situatie vanwege de pepernoten. Hij vraagt wie 270 

verantwoordelijk is om dit op te ruimen omdat het niet netjes is de medewerkers dat te laten doen. 271 

Volgende keer wilt hij graag zien dat het netjes achtergelaten wordt. 272 

Ruud Walvius geeft te kennen dat het verhaal van de medewerkers onbekend is bij het bestuur. Het 273 

bestuur heeft gevraagd of de medewerkers hulp nodig hadden bij het opruimen; dat bleek niet nodig 274 

te zijn. In de toekomst misschien vanuit onszelf opruimen, maar tot nu toe heeft het bestuur geen 275 

problemen ondervonden. 276 

Dyon Bambacht vraagt of er contracten zijn getekend met Camelot en het Bascafé. 277 

Luuk Scholman reageert door te zeggen dat alle contracten getekend zijn. Er volgt een kleine 278 

sponsorupdate. Café ’t Haantje is gevraagd om meer sponsorgeld in verband met meer borrels en ALVs 279 

te betalen, maar ze betalen volgens contract dus was er geen behoefte. De opleiding Filosofie heeft in 280 

De Heraut geadverteerd voor een bedrag van €75,-. Binnenkort vindt het debat Rijk van Nijmegen 2025 281 

plaats. Hier krijgt ismus van elke partij €100,- van wat neerkomt op €300,- totaal. Ook is er een 282 

meevaller gevonden in de contract rond het M-feest, elke vereniging heeft nog recht op €250,-. Dit 283 

brengt het totaal op €1575,- aan sponsorgelden, zonder het bedrag van de El Sombrero is dit €1325,-. 284 

Dyon Bambacht vraagt of we het geld van het Rijk van Nijmegen 2025 debat krijgen. 285 

Luuk Scholman zegt dat dit het geval is want het is sponsoring. ismus heeft een paar plekken 286 

gereserveerd waar geen minimum aan zit. Organisaties willen studenten bij hun debat betrekken zodat 287 

het maatschappelijk verantwoord is en het draagvlak van het evenement verbreed wordt. 288 

Dyon Bambacht vraagt hoeveel euro van de €1375,- al binnen is. 289 

Luuk Scholman zegt dat alleen het bedrag van Camelot binnen is. Hij geeft te kennen dat hij niet geheel 290 

op de hoogte is van de regeling rondom contracten maar dat hij in samenwerking met de 291 

penningmeester hier snel werk van gaat maken. Hij is samen met Ruben Meijerink bezig om de 292 

facturatie snel af te handelen. Om deze reden was de map voor de kascontrolecommissie ook niet 293 

volledig. 294 

Ruud Walvius zegt dat, in aanvulling op de vragen rondom het Rijk van Nijmegen 2025 debat, de enige 295 

verplichting die verplichting die ismus heeft, is het leveren van een paar studenten en meehelpen met 296 

het organiseren. 297 

Pol Mufffels vraagt of het geld van de M-feesten direct aan ismus gegeven wordt of via het SVM 298 

verdeeld wordt. 299 

Luuk Scholman zegt dat dit gebeurt via het SVM, het geld wordt uitgekeerd aan de verenigingen en 300 

niks zal blijven hangen.  301 

Pol Muffels vraagt zich af of het dan technisch gezien wel sponsoring is. 302 

Luuk Scholman zegt dat het volgens de oud-penningmeester Stan van Moorsel onder sponsoring 303 

geboekt kan worden. 304 

Rens Verhaegh zegt dat de laatste zin over Café Camelot niet als knieval naar mensen die er moeilijk 305 

over doen in het verslag genoemd hoeft te worden. Bascafé is niet zo goed geregeld, iedereen weet 306 
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namelijk dat het daar altijd druk is. Je moet streng zijn in de afspraken en de eigenaar Marcel daarop 307 

aanspreken als het niet goed gaat. Probeer iets te regelen want het zijn gemiste inkomsten. 308 

Ruud Walvius zegt dat het inderdaad is waar we achteraan gaan. Het bestuur zal binnenkort bellen om 309 

opheldering te vragen. 310 

Gijs Kooistra vraagt wanneer de membercards komen. 311 

Ruud Walvius zegt dat ze in de pauze van de ALV opgehaald kunnen worden. 312 

Bob Smits merkt op dat op de achterkant van de membercard het logo van Camelot staat. Hij vraagt 313 

hoe lang de duur is van een membercard. 314 

Ruud Walvius zegt dat het een meerjarig item is, stel dat Camelot niet onze stamkroeg blijft dan heeft 315 

ze alsnog alle pasjes betaald. Op vertoon van de membercard krijgt een ismi korting, dus er verandert 316 

niet veel. 317 

Bob Smits vraagt of het XVIIe bestuur weet dat ze zich niet hoeft te houden aan de afspraken met 318 

Camelot, omdat het eenjarig is. 319 

Ruud Walvius reageert door te zeggen dat dat klopt, maar in ons geval is dat niet zo. Wij hebben een 320 

contract met Camelot wat ons tot dingen verplicht. Het volgende bestuur is daar vrij in om zelf te 321 

bepalen wat ze gaan doen. 322 

 323 

Pagina 11 324 

Jordi Uijens geeft zijn complimenten aan Nanne van Mil. De halfjaarlijkse evaluatie met de commissie 325 

was goed en erg fijn. 326 

 327 

Pagina 12 328 

Dyon Bambacht vraagt wat het doel is van de acquisitiecommissie in de tweede helft van het jaar. 329 

Luuk Scholman zegt dat de commissie zich het eerste halfjaar gefocust heeft op de membercard. Nu is 330 

ze bezig met algemene sponsoring en het uitbreiden van het aanbod van de membercard.  331 

Jordi Uijens zegt dat het erg mooi is dat de acquisitiecommissie een succes is geworden. 332 

Lars Meijer vraagt wat de reden is voor een Carrièredag omdat tijdens de lustrumweek een symposium 333 

gehouden wordt. Hij merkt op dat er gevaar dreigt voor het budget van de carrièredagcommissie en 334 

dat er misschien minder grote namen naar de Carrièredag zullen komen.  335 

Ruud Walvius zegt dat het symposium een thema heeft en dat de Carrièredag meer arbeidsgericht is. 336 

Het programma van de Carrièredag is op de schop genomen, er zijn namelijk workshops geregeld zodat 337 

het meer een praktische insteek heeft. 338 

Dyon Bambacht sluit zich aan bij de vraag van Lars Meijer en vraagt of er contact opgenomen is met 339 

de vakgroep om een dag vrij te regelen. 340 

Ruud Walvius zegt dat hij veel met Andrej Zaslove heeft overlegd, maar dat de dag niet verplicht 341 

vrijgegeven kan worden. Het moet namelijk in de studiegids opgenomen worden aan het begin van 342 

het jaar. Dit is één keer eerder gebeurd, maar dat werd niet als positief ervaren door studenten en 343 

docenten. De Carrièredag zou als opdracht voor een vak verpakt kunnen worden. 344 

Dyon Bambacht heeft een tip voor volgend jaar. Laat de penningmeester een begroting maken omdat 345 

bij de vorige Carrièredag er veel geld overbleef. 346 

Ruud Walvius bedankt Dyon Bambacht en zegt dat tips altijd welkom zijn. 347 

 348 

Pagina 13 349 

Jordi Uijens zegt dat de accommodatie van de kennismakingsweekendcommissie nog niet is 350 

vastgelegd. Hij vraagt hoe het nu geregeld is. 351 
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Ruud Walvius zegt dat Nanne van Mil erachter aangegaan is en dat er gebeld is. Vanuit de Veldhof 352 

kreeg het bestuur een raar verhaal te horen waardoor het bestuur een slecht gevoel kreeg. Voor er 353 

een nieuwe datum vastgelegd wordt moeten er afgewacht worden wat de verdere procedure is 354 

omtrent de schadeafwikkeling. 355 

Dyon Bambacht vraagt om wat voor schade het ging. 356 

Ruud Walvius zegt dat bezemstelen gesneuveld zijn en dat tafel- en keukenbladen beschadigd zijn. 357 

Dyon Bambacht zegt dat hij wel weet waarom de bezemstelen gesneuveld zijn. 358 

- Zaal lacht - 359 

Bob Smits vraagt of het duidelijk is wat de commissie gaat doen. 360 

Ruud Walvius zegt dat dit het geval is. De commissie gaat zorgen voor invulling van het weekend 361 

zoals een thema voor de cantus, spellen organiseren en nu is er meer tijd om het weekend te 362 

voorbereiden. 363 

Jordi Uijens vraagt wanneer er niets vastligt voor de locatie, het misschien handiger is om de 364 

commissie voortaan eerder in te stellen. 365 

Ruud Walvius zegt dat dit een mogelijkheid is, maar eerst wilt het bestuur uitsluitsel van de 366 

verzekeringskwestie. Het zou een idee kunnen zijn. 367 

 368 

Pagina 14 369 

Tim Jacobs zegt dat bij het lustrumgala een paar mensen bij het bestuur het idee geopperd hebben om 370 

voor een leuke prijs het pak te kunnen laten stomen. Hij vraagt of er al iets geregeld is. 371 

Ruud Walvius zegt dat dit inbegrepen is bij de membercard. 372 

Tim Jacobs vraagt of het bij de deal is inbegrepen dat men na een gala de pakken kunnen laten stomen. 373 

Luuk Scholman zegt dat de kaart nog niet klaar was ten tijde van het lustrumgala. Het zou zonde zijn 374 

om dat niet toe te voegen, dus dat is nu wel gebeurd. 375 

Lars Meijer vraagt waarom de begroting van het lustrum apart is meegestuurd. Het is een commissie, 376 

net als alle andere. Ook vraagt hij waarom alleen Stan van Moorsel ondertekend heeft. 377 

Ruud Walvius zegt dat het gaat om veel meer geld dan andere commissies en dat de ALV recht heeft 378 

om in te zien wat er met dat grote bedrag gedaan wordt. 379 

Ruben Meijerink zegt dat het verschil met bijvoorbeeld de reiscommissie is, is dat het gaat om een 380 

bijdrage van deelnemers en niet van ismus. Daarom werd het meegestuurd. 381 

Lars Meijer zegt dat Stan van Moorsel ondertekend heeft en niet de eindverantwoordelijke, namelijk 382 

de penningmeester Ruben Meijerink. 383 

Ruben Meijerink geeft te kennen dat het idee van het meesturen last minute bedacht is en dat hij er 384 

niet meer bij stilgestaan heeft. 385 

Dyon Bambacht vraagt wanneer dit besproken zal worden. 386 

Ruben Meijerink zegt dat dit onder het kopje lustrum besproken zal worden in het financieel 387 

halfjaarverslag. 388 

 389 

Pagina 15 390 

Dyon Bambacht vraagt of de PiP commissie de datum en locatie bekend heeft. 391 

Ruud Walvius zegt dat dit uit zijn hoofd 21 maart is. Het is officieel dat het congres in Nijmegen 392 

gehouden zal worden. 393 

Dyon Bambacht vraagt of het congres op de universiteit gehouden wordt of extern. 394 

Ruud Walvius zegt dat het congres gehouden zal worden in De Villa aan de Oranjesingel. Er is een leuke 395 

deal bedongen met een mooie zaal en aankleding.  396 
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Jordi Uijens zegt dat er één docent heeft toegezegd mee te gaan op reis. Hij vraagt hoe hij het moet 397 

lezen en of er meer druk uitgeoefend moet worden op de commissie. 398 

Ruud Walvius zegt dat de commissie erachter aan zal gaan. 399 

Nanne van Mil zegt dat de tweede docent deels vastligt, maar dat hij een andere vlucht moet boeken. 400 

Maar het ziet ernaar uit dat het vast staat. 401 

Merel van ’t Leven vraagt wat de conclusie is van het eerder opstarten van de reiscommissie. 402 

Ruud Walvius zegt dat er pas een conclusie getrokken kan worden als de reis geweest is, op voorhand 403 

is dat niet mogelijk. 404 

Nanne van Mil zegt dat de halfjaar evaluatie te vroeg is om een conclusie te trekken, dit zal gebeuren 405 

aan het eind van het jaar. 406 

Merel van ’t Leven vraagt of het mogelijk is om verder weg te gaan dan afgelopen locaties omdat het 407 

vroeg boeken van de tickets waarschijnlijk veel goedkope is. Misschien is het een idee om alle zes leden 408 

van de reiscommissie voor de vakantie in te stellen. 409 

Nanne van Mil zegt dat deze argumenten vanuit de commissie komen en dat we na de reis gaan 410 

evalueren. Koen Beekhuis gaf te kennen dat hij het wel fijn vond om in een team te komen die al 411 

ingewerkt was. Eerstejaars hebben misschien geen kans als de commissie al volledig is ingesteld. Dit 412 

moet later in het jaar besproken worden bij de evaluatie. 413 

Anton Stel vraagt wie de docent is voor de reis. 414 

Ruud Walvius zegt dat dit Daniëlle Flonk is. 415 

Wimer Heemskerk zegt dat het aantal gereserveerde plaatste teruggebracht is tot 35 en vraagt hoe 416 

het daarmee zit. 417 

Ruud Walvius zegt dat de laatste plaatsen vandaag volgeraakt zijn en dat daarmee alle plaatsen 418 

vergeven zijn. 419 

Merel van ’t Leven vraagt of het aantal van 35 mensen bevalt of dat het toch teruggebracht moet 420 

worden naar 40 in verband met betere promotie. 421 

Ruud Walvius zegt dat het er vanaf hangt of we meer inschrijving krijgen. Ook op advies van de 422 

kascontrolecommissie hebben we dit aantal behouden. Hij geeft te kennen dat het bestuur tevreden 423 

is over de inschrijvingen. 424 

 425 

Pagina 16 426 

Pol Moffels spreekt zijn complimenten uit voor de Unit-P Commissie. 427 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur zich aansluit bij deze complimenten. 428 

Jordi Uijens zegt dat VvA-bijeenkomsten geen bijeenkomsten zijn, maar borrels 429 

Ruud Walvius zegt dat dit terecht is. 430 

Pol Muffels zegt dat er een prachtige verwijzing gebruikt is naar de beamer waar zo vaak gedoe mee 431 

is. 432 

 433 

Pagina 17 434 

Jordi Uijens zegt dat het IAPSS congres in een eerste instantie een goed idee is, mits er een goed plan 435 

ligt. De ALV moet het misschien goedkeuren maar dat weet hij niet zeker. 436 

Ruud Walvius zegt dat de vorige keer dat ismus het georganiseerd heeft, de ALV contact heeft gehad. 437 

De draaiboeken van toen zijn ingezien en er is gekeken naar het aantal mensen en het tijdschema. Het 438 

was strak georganiseerd. We moeten kijken naar wat het draagvlak is voor vrijwilligers en of het 439 

haalbaar is. 440 

Pol Muffels vraagt, in het verlengde van de financiële stukken, of er al contributie betaald is. 441 
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Ruben zegt dat dit nog niet het geval is. 442 

Pol Muffels zegt dat een dergelijk mailtje over contributie meestal in februari binnenkomt. 443 

Ruben Meijerink zegt dat zo ver hij weet, hij nog geen mail gehad heeft. 444 

Pol Muffels zegt wanner het IAPSS congres georganiseerd moet worden, bijna niemand van de vorige 445 

commissie aanwezig zal zijn. Hij vraagt het bestuur of ze naar Boedapest gaan. 446 

Ruud Walvius zegt dat dit niet het geval zal zijn omdat het in de tentamenweek valt. Maren Backbier 447 

gaat sowieso naar Boedapest, misschien kan zij ismus vertegenwoordigen. 448 

Pol Muffels zegt dat er een officiële ‘proposal’ ingediend moet worden aan de GA. Hij vraagt of Maren 449 

Backbier dit gaat doen. 450 

Ruud Walvius zegt dat dit nog niet kan omdat we niet weten of we het kunnen organiseren. 451 

Pol Muffels vraagt of er al contact geweest is met de vakgroep en de faculteit. 452 

Ruud Walvius zegt dat dit niet het geval is omdat het nog te vroeg is. Eerst moet er een helder plan 453 

zijn, zodat zij weten waar we mee bezig zijn. 454 

Dyon Bambacht zegt dat hij het IAPSS congres toentertijd als bestuurder heeft meegemaakt. Het is een 455 

mooi congres maar hij vraagt om het niet te organiseren in verband met het overhoop halen van 456 

volgens bestuursjaar. Het levert veel druk op voor het volgende bestuur. 457 

Ruud Walvius zegt dat dit het geval is, met name na het inzien van het draaiboek. Hij zegt dat het 458 

bestuur gaat kijken of het haalbaar is en bedankt mensen voor de tips. 459 

Rens Verhaegh zegt dat het IAPSS Congres in Nijmegen het grootste en best bezochte congres ooit 460 

was. Hij vraagt het bestuur toch te overwegen om naar Boedapest te gaan. 461 

Ruud Walvius bedankt Rens Verhaegh voor de tip en vanwege het 20-jarige jubileum zal het congres 462 

nog groter worden.  463 

Lars Meijer zegt het congres meegemaakt te hebben en zegt dat hij het zelf minder leuk vond vanwege 464 

het vele werk. Lijkt erop dat IAPSS het congres in Nijmegen wilt houden, laat het hen dan ook 465 

organiseren. Om lid te blijven van IAPSS moeten we zelf het lidmaatschap verlengen. 466 

Ruud Walvius zegt dat het congres zal plaatsvinden in september/oktober van 2018. We moeten goed 467 

kijken of het haalbaar en reëel is.  468 

Pol Muffels sluit zich aan bij Lars Meijer, de vraag is wat levert het congres op en hebben we genoeg 469 

ervaring om het te organiseren. 470 

Jordi Uijens zegt dat 2018 nog ver weg klinkt, maar als er nu begonnen word met organiseren dan is 471 

dat al later dan de vorige keer dat het georganiseerd werd. 472 

Rens Verhaegh legt uit wat het IAPSS inhoudt voor eerstejaars. 473 

Ruud Walvius zegt dat er niet gebakkeleid moet worden of het wel of niet leuk is, als er genoeg 474 

draagvlak is om het te organiseren, gaan we dat doen.  475 

Jordi Uijens reageert op Rens Verhaegh door te zeggen dat het haalbaar moet zijn om te organiseren 476 

en dat men realistisch moet zijn. 477 

Dyon Bambacht vraagt wat het plan nu is. 478 

Ruud Walvius zegt dat je als vereniging kandidaat moet stellen bij de GA. Het IAPSS weet dat ismus 479 

afwezig is op de aankomende GA, maar dat gaat niet ten koste van onze eventuele kandidatuur. 480 

Dyon Bambacht vraagt wanneer het bestuur de knoop gaat doorhakken. 481 

Ruud Walvius zegt dat er geen harde deadline is, maar het bestuur wilt awareness creëren. Er moet 482 

gekeken worden of er draagvlak is en daarna kan er een commissie ingesteld worden. Er is contact 483 

opgenomen met de penningmeester van het IAPSS. 484 
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Rens Verhaegh zegt dat mensen op de hoogte gehouden moeten worden en er moet gekeken worden 485 

naar de formele activiteitencommissie of ze kunnen helpen. Als het congres niet georganiseerd kan 486 

worden, moet er gekeken worden of er iets anders georganiseerd kan worden. 487 

Ruud Walvius zegt dat hij met het bestuur van IAPSS contact opneemt om te kijken wat er mogelijk is, 488 

andere verenigingen staan daar positief tegenover. We houden iedereen op de hoogte van de 489 

ontwikkelingen. 490 

Jordi Uijens zegt dat het bijvoorbeeld via de ismail kan. 491 

Merel van ’t Leven zegt dat het via Facebook kan of via de ismail. 492 

Ruud Walvius zegt dat dit goede ideeën zijn. 493 

Bob Smits wilt overgaan naar het PvP en vraagt of er nog een extra activiteit komt. 494 

Ruud Walvius zegt dat die er komt, in samenwerking met het NKWP wordt er een pubquiz 495 

georganiseerd. 496 

Bob Smits vraagt of de samenwerking stroef loopt. 497 

Ruud Walvius zegt dat dit niet per se stroef verloopt, maar af en toe lastig. De overdracht van de vorige 498 

penningmeester naar Ruud Walvius liep niet soepel. 499 

Pol Muffels vraagt of het PvP een kascontrolecommissie heeft. 500 

Ruud Walvius zegt dat dit niet het geval is omdat het PvP niet groot genoeg is om een 501 

kascontrolecommissie in te stellen, dit is alleen voor het congres nodig. 502 

Pol Muffels vraagt wat de totale omzet van het PvP was. 503 

Ruud Walvius zegt dat door de slechte overdracht dit nog niet te berekenen is. 27 januari zouden 504 

mensen vanuit Leiden of Amsterdam overkomen naar Nijmegen, maar dat is nog niet gelukt. 505 

Jordi Uijens vraagt of het PvP een statuut heeft waarin iets staat over de kascontrolecommissie. 506 

Ruud Walvius zegt dat dit er niet in staat. 507 

Jordi Uijens zegt dat er dan geen kascontrolecommissie hoeft te zijn. 508 

Bob Smits zegt dat er vijf mensen in PvP bestuur zitten waarvan drie functies zijn en er twee 509 

controlefuncties zijn. Hij vraagt zich af of er al contributie betaald is. 510 

Ruud Walvius kan dat nog niet zeggen, er is nog geen overdracht van gegevens. 511 

Bob Smits vraagt waarom er niet even gebeld of geappt kan worden. 512 

Ruud Walvius zegt dat dit al gebeurd is. Hij zegt het leuk te vinden penningmeester te zijn, maar hij 513 

kan nu niets. 514 

Bob Smits zegt dat hij mail gekregen heeft van de bank dat de rekenen opgeheven zal worden. 515 

Ruud Walvius zegt dat dit klopt en dat erop gelet wordt. 516 

Dyon Bambacht zegt dat het mogelijk is het contract in te scannen, te mailen en terug te sturen. 517 

Ruud Walvius zegt dat dit al besproken is, maar niemand wilde een handtekening vervalsen. Dus moet 518 

er iemand fysiek aanwezig zijn bij de overdracht. 519 

Casper Veenhuysen vraagt sinds wanneer Ruud Walvius penningmeester van het PvP geworden is. 520 

Ruud Walvius zegt sinds hij voorzitter van ismus is geworden. 521 

Casper Veenhuysen zegt dat er een halfjaar voor is gegaan en dat hij het belachelijk vindt dat Ruud 522 

Walvius nog geen toegang heeft tot de kas. 523 

Ruud Walvius zegt dat hij het vervelend vindt dat hij geen contributie kan innen. 524 

Casper Veenhuysen zegt dat het erop neer komt dat mensen uit Amsterdam of Leiden geen zin hebben 525 

om naar Nijmegen te komen. 526 

Ruud Walvius zegt dat dit het geval is.  527 

Jordi Uijens zegt dat randstadverenigingen niet naar Nijmegen willen komen, dus het is goed dat Ruud 528 

Walvius zijn poot stijf houdt. 529 
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Ruud Walvius zegt dat hij zich hard gemaakt heeft om het PvP in Nijmegen te houden. Andere 530 

verenigingen hebben besloten dat het in Nijmegen gehouden wordt, ondanks afwezigheid van de 531 

delegatie van Nijmegen. 532 

Dyon Bambacht vraagt of dit invloed heeft op de PiP-commissie. 533 

Ruud Walvius zegt dat hij de penningmeester een persoonlijk bericht heeft gestuurd. De situatie heeft 534 

tot nu toe nog geen invloed op de PiP-commissie. Maar om te voorkomen dat de PiP-commissie last 535 

kan krijgen, zitten ze erachteraan. 536 

Rens Verhaegh zegt dat het M-feest ongelukkig gepland is en vraag of er gekeken is naar een andere 537 

locatie voor M-feesten. 538 

Luuk Scholman zegt dat dit nog niet gebeurd is op dit moment. Er wordt een proef gedaan in de Sjors 539 

& Sjimmie, maar er is nog niets concreets. Op de volgende SVM vergadering wordt dit aangestipt. 540 

Rens Verhaegh vraagt op welke ALV het genoemd is dat er geen behoefte is aan een SVM poolparty. 541 

Ruud Walvius zegt dat dit op een ismus ALV is gezegd en dat dit doorgegeven is op de SVM ALV. 542 

Rens Verhaegh vraagt of er al iets bekend is omtrent de SVM activiteit. 543 

Luuk Scholmand zegt dat er nog geen vervanging is voor de poolparty. 544 

Rens Verhaegh vraagt of er al is begonnen aan de introductie. 545 

Luuk Scholman zegt dat dit het geval is en dat hij penningmeester is. 546 

Rens Verhaegh stelt voor dat mensen naar Luuk Scholman gaan met ideeën voor activiteiten tijdens 547 

de introductie. 548 

 549 

Pagina 18 550 

Dyon Bambacht vraagt of het een idee is om vrienden van ismus aan de alumnikring voor te leggen. 551 

Ruud Walvius zegt dat hij er nog niet had over nagedacht, maar dat hij het een goed idee vindt en het 552 

kan meenemen naar de volgende alumnivergaderingen. 553 

 554 

Pagina 19 – 22 555 

-  556 

Bespreking halfjaarverslag in haar geheel 557 

-  558 

 559 

Stemming Halfjaarverslag 560 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit. 561 

Luuk Scholman leest het quorum voor. 562 

 563 

Stemgerechtigden aanwezig: 31 564 

Stemgerechtigde machtigingen: 13  565 

Stemgerechtigden totaal: 44 566 

 567 

Voor: 35 568 

Tegen: 1 569 

Onthouding: 8 570 

 571 

Het halfjaarverslag van het XVIe bestuur is aangenomen met 35 stemmen voor, 1 stem tegen en 8 572 

onthoudingen. 573 

Ruud Walvius last pauze in van 15 minuten om 21.40u. 574 
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Ruud Walvius heropent de ALV om 21.57u. Hij zegt dat mensen niet moeten vergeten zich in te tekenen 575 

op de intekenlijst. 576 

  577 

Bespreking Financieel Halfjaarverslag 578 

Ruud Walvius geeft aan dat het financieel jaarverslag per pagina besproken zal worden. Ruben ink 579 

krijgt de tijd om dingen toe te lichten voor het financieel halfjaarverslag. 580 

Ruben ink zegt dat niet iedereen een beeld heeft van wat alle getallen betekenen, dus legt hij het uit. 581 

De resultatenrekening houdt bij wat er is uitgegeven en waaraan en wat er aan geld is binnengekomen. 582 

Daarna volgt het begrote resultaat. Op pagina vier staat de balans met de activa en passiva. De activa 583 

laat zien wat de vereniging heeft aan bezittingen zoals de inhoud van de kas, een printer en debiteuren. 584 

De passiva geven aan hoe de bezittingen zijn opgebouwd door onder andere het eigen vermogen, 585 

reserveringen en crediteuren. 586 

 587 

Ruud Walvius hoopt dat de uitleg wat verheldering kan verschaffen. Hij geeft aan dat het financieel 588 

halfjaarverslag per pagina besproken zal worden. Aan het eind zal het stuk in haar geheel besproken 589 

worden. 590 

Pol Muffels vraagt of de vragen gesteld moeten worden aan de hand van de toelichting of per pagina. 591 

Ruben Meijerink zegt dat hij dat liever bij de toelichting heeft. 592 

 593 

Kaft 594 

Christiaan Boeren vraagt of de nummering de volgende keer kan worden toegevoegd 595 

Ruben Meijerink zegt dat hij dat zal doen. 596 

 597 

Pagina 1 598 

- 599 

 600 

Pagina 2 601 

Dyon Bambacht vraagt of er plannen zijn met de €100,- van StudentStem. 602 

Ruben Meijerink zegt dat geprobeerd is in samenwerking met Manouk Smeets en Lars Meijer contact 603 

is gezocht om vroegere gang van zaken op te zoeken. Toen bleek dat er al een StudentStemdebat 604 

georganiseerd was met de ANS en Carolus Magnus. Nu is het idee om met de verkiezingsavond dit geld 605 

te gebruiken voor een activiteit. 606 

Dyon Bambacht zegt dat je een marge hebt bij de stand van formele activiteiten. Hij zegt dat de €100,- 607 

ook gebruikt kan worden voor de Carrièredag. 608 

Ruben Meijerink zegt dat dit afhangt van de invulling van de verkiezingsavond en dat een dergelijke 609 

activiteit het dichtst bij het oorspronkelijke doel van het geld ligt. 610 

Pol Muffels zegt dat het een prima idee is, maar dan moet het wel aangepast worden in het verslag. 611 

Ruben Meijerink zegt dat dit zal gebeuren en aangepast zal worden. 612 

 613 

Pagina 3 614 

Lars Meijer zegt dat het ledenaantal 402 is, maar volgens de post zijn er 403 leden. 615 

Ruben Meijerink zegt dat hij daar achteraan moet gaan, misschien staat het niet juist verwerkt in 616 

Conscribo. 617 

Kjelt Goutbeek vraagt waar de onvoorziene kosten voor staan. 618 

Ruben Meijerink licht de post onvoorziene kosten toe. 619 
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Dyon Bambacht vraagt of het verhaal van het pietenpak vermeld kan worden in het stuk. 620 

Ruben Meijerink zegt dat hij dat zal doen. 621 

 622 

Pagina 4 623 

Pol Muffels vraagt waarom de getallen zo hoog zijn bij de post Kas, €339,95 en de post Spaarrekening. 624 

Ruben Meijerink zegt dat dit het geval is in de aanloop naar de excursie naar Praag omdat er uitgaven 625 

gedaan moesten worden. Hij vind het bedrag in de kas ook te hoog en gaat daar naar kijken. 626 

 627 

Pagina 5 628 

Dyon Bambacht zegt dat de debiteuren optelsom niet leidt tot het totaalbedrag, als er gekeken wordt 629 

naar conscribo. 630 

Ruben Meijerink zegt dat dit goed zou kunnen. Als dat zo is, dan past hij het aan. 631 

Jordi Uijens zegt het fijn te vinden dat de debiteuren van de ESV opgelost is. 632 

Lars Meijer wil zich daarbij aansluiten. Hij merkt wel op dat er waarschijnlijk een notitiefout bij de post 633 

inventaris staat, het bedrag van de printer van €104,- klopt niet. 634 

Ruben Meijerink geeft aan dat hij hier naar gaat kijken. 635 

 636 

Pagina 6 637 

Christiaan Boeren zegt dat de inkomsten vanuit het M-feest tegenvallen. Is het nog haalbaar om de 638 

begrote €1000,- te halen? 639 

Ruben Meijerink zegt dat het grootste gedeelte van de inkomsten uit het M-feest van de introductie 640 

komen. Sommige data van de M-feesten dit jaar vallen in tentamenweken wat we niet wisten. Het 641 

bestuur denkt dat het bedrag minder wordt, maar het aankomende introductie M-feest moet veel 642 

goed maken. 643 

Luuk Scholman zegt de penningmeester de data van de M-feesten nog niet kon weten. Niet alleen 644 

ismus ondervindt hier problemen van, ook andere verenigingen. De nalatigheid van de El Sombrero 645 

promotie helpt ook niet. 646 

Pol Muffels zegt dat de SVM geen activiteiten wilt die tot laat in de avond duren vóór een M-feest. Hoe 647 

wil de SVM meer mensen naar een M-feest krijgen? 648 

Luuk Scholman zegt dat dat geen standpunt is binnen het SVM, het is aan de verenigingen zelf. 649 

Pol Muffels zegt dat voorheen de keuze gemaakt is om pre-M-feestborrels te stoppen. Hij zegt dat het 650 

een idee is om deze bij het Bascafé te houden. 651 

Ruud Walvius zegt dat het dit jaar geprobeerd is bij de sinterklaasborrel voor het M-feest en zegt dat 652 

het bestuur daarmee bezig is. 653 

Lars Meijer zegt dat het ledenaantal weer 402 is en dat er verschillende getallen staan in het verslag. 654 

Hij vraagt of de mensen al gemaild zijn die nog niet betaald hebben. 655 

Ruben Meijerink zegt dat het geen prioriteit had voor deze ALV omdat mensen een maand van te voren 656 

bericht moeten krijgen. Hij zegt dat hij in samenwerking met de secretaris dit gaat oplossen. 657 

Tomas Jochoms zegt dat leden een maand de tijd krijgen om te reageren op de mail van de 658 

penningmeester omtrent het betalen van contributie. Hier wordt na de ALV in samenwerking met de 659 

penningmeester naar gekeken. 660 

Lars  vraagt hoe deze procedure werkt. 661 

Ruben Meijerink zegt dat men via mail in beroep kan gaan, vervolgens wordt die beroep definitief 662 

gemaakt en krijgen leden op de eerstvolgende ALV de mogelijkheid om zichzelf te verdedigen. 663 
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Lars Meijer merkt op dat in de zin over donateurs het woord ‘geen’ toegevoegd moet worden, anders 664 

klopt de zin niet. Ook zegt hij dat in de laatste zin een bedrag van €50,- staat, maar bij de cijfers €40,- 665 

staat. Hij vraagt welke van de twee bedragen kloppend is. 666 

Ruben Meijerink zegt dat hij het door elkaar gehaald heeft met het SNUF. Hij zal het aanpassen. 667 

 668 

Pagina 7 669 

Christiaan Boeren merkt op dat spreekwoorden verkeerd gebruikt zijn. Hij vraagt waarom het CBS als 670 

sponsor is afgevallen. 671 

Luuk Scholman reageert door te zeggen dat dit in het halfjaarverslag besproken is, maar dat het erop 672 

neerkomt dat er geen budget meer is voor studieverenigingen vanuit het CBS. Elke vereniging heeft 673 

hier last van. 674 

 675 

Pagina 8 676 

Lars Meijer zegt dat onvoorziene inkomsten goed toegelicht is, maar hij mist €25,-. Hij vraagt of dit 677 

kan komen door een Diner Rouler. 678 

Ruben Meijerink zegt dat dit een afboeking is van een Diner Rouler uit vorig jaar waarbij een Diner 679 

Rouler nooit gedeclareerd is. Dit moet nog toegevoegd worden. 680 

Dyon Bambacht zegt dat de opbrengsten uit het printerpotje €14,59 is, maar het moet €15,58 zijn. 681 

Ruben Meijerink zegt dat hij dit vergeten is in de toelichting, maar dat het aangepast wordt. 682 

Christiaan Boeren vraagt of er nog ismutsen zijn. 683 

Ruud Walvius zegt dat dit niet het geval is. 684 

Lars Meijer weet dat één persoon meer betaald heeft dan iemand die twee wanten kocht. Hij vraagt 685 

zich af hoe dit komt. 686 

Ruben Meijerink zegt dat de bewuste persoon twee wanten apart gekocht heeft. Als de bewuste 687 

persoon zijn €0,50 terug wil, kan hij langskomen. 688 

 689 

Pagina 9 690 

Pol Muffels vraagt of Ruben Meijerink nog aan de slag gaat met contributies die nog betaald moeten 691 

worden. 692 

Ruben Meijerink zegt dit zeker te gaan doen. Hij gaat zo snel mogelijk facturen naar het SVM en het 693 

PvP sturen en de contributie van het IAPSS betalen. 694 

Dyon Bambacht vraagt naar de licentieschending van De Heraut. 695 

Ruben Meijerink zegt dat er twee opties waren, de licentie kopen of een boete betalen. 696 

Ruud Walvius zegt dat in eerste instantie een boete van €385,- betaald moest worden. Bestuur heeft 697 

contact opgenomen met het bedrijf en heeft het kunnen reduceren tot €155,-.  698 

Rens Verhaegh vraagt of de foto in kwestie op textiel afgedrukt kan worden in verband met de 699 

accessoirecommissie. 700 

Ruben Meijerink zegt dat hij gaat kijken naar een eventuele samenwerking. 701 

Tim Jacobs spreekt de hoop uit dat het bestuur erop gaat zitten dat zo’n boeten niet meer voorkomt. 702 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur dit doet en al gedaan heeft. 703 

Lars Meijer vraagt of dit ook geld voor de nieuwe foto van De Heraut. 704 

Ruud Walvius zegt dat het gaat om een digitale afdruk die opgevallen is. Mensen komen niet langs om 705 

papieren versies te controleren. Dit is ook aangegeven op SOFv ALVs waar bleek dat meerdere 706 

verenigingen last hadden van dergelijke boetes. 707 

Lars Meijer zegt dat de online versies dus anders zijn. 708 
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Wimer Heemskerk zegt dat de foto’s van de site gehaald zijn en dat er geen foto’s meer online staan. 709 

Pol Muffels vraagt wat de gang van zaken is rondom copyrightschending. 710 

Wimer Heemskerk zegt dat er hiervoor geen plan was, nu is de redactie erg oplettend en controleren 711 

ze de foto’s. 712 

Pol Muffels vraagt of iemand de taak krijgt om dit te controleren binnen de redactie. 713 

Wimer Heemskerk zegt dat dit niet per se één iemand is, maar het gebeurt inderdaad. 714 

Christiaan Boeren vraagt of het bestuur benaderd is door een extern bedrijf of door een Nederlandse 715 

instantie. Hij zegt dat contact zoeken met de ANP belangrijk is. 716 

Ruud Walvius zegt dat er al contact met het ANP is geweest, het ANP huurt bedrijven in die hierop 717 

controleren. De huidige situatie is de beste situatie die eruit gehaald kan worden. 718 

Dyon Bambacht vraagt wat het bestuur wil gaan doen met de inventaris. 719 

Ruben Meijerink zegt dat de post inventaris alleen gebruikt wordt voor wat echt nodig is in verband 720 

met de aanstaande verhuizing. 721 

Dyon Bambacht zegt dat de foto van koning Willem Alexander en Koningin Maxima kapot is gegaan. 722 

Hij vraagt of er al een nieuwe lijst is aangeschaft. 723 

Ruud Walvius zegt dat de poster in beginsel niet te redden was doordat het nat geworden was. Een 724 

bestuurslid van de ESV heeft het per ongeluk gesloopt. De ESV is aangesproken en het bestuur 725 

verwacht dat binnen aankomende tijd de ESV de lijst zal vergoeden. 726 

Bob Smits vraagt of de verhuizing vergoed zal worden door de faculteit en of dit op papier staat. 727 

Ruud Walvius heeft dit aangekaart bij de verhuizing. Het bestuur moet dingen gaan begroten, wat het 728 

wel en wat het niet krijgt vanuit de faculteit. We krijgen banken en stoelen en de lustrumtafel mag 729 

mee. Het staat nog niet op papier. 730 

Bob Smits zegt dat het op papier moet komen. 731 

Ruud Walvius zegt dat dit ook de wens van het bestuur is. 732 

 733 

Pagina 10 734 

Dyon Bambacht vraagt waarom het boekhoudingsprogramma €20,- hoger is dan begroot. 735 

Ruben Meijerink weet niet hoe dit komt en gaat ernaar kijken. 736 

Lars Meijer zegt dat hetzelfde geldt voor de hostingkosten. Hij vraagt of dit toegevoegd kan worden. 737 

Ruben Meijerink zegt het erbij te zullen zetten. 738 

Tim Jacobs zegt dat de vereniging een financiële tegemoetkoming krijgt vanwege mensen die maar 739 

een nacht op het kennismakingsweekend zijn geweest. 740 

Ruben Meijerink zegt dat de eigenaar van de accommodatie heeft toegezegd dat de tweede nacht niet 741 

in rekening gebracht zal worden. 742 

Tim Jacobs vraagt of dit geld dan niet naar de mensen in kwestie moet. 743 

Ruben Meijerink zegt van niet, mensen betalen van te voren het volledige bedrag. 744 

Tim Jacobs vraagt of het niet zo is wanneer de vereniging compensatie krijgt, dit alsnog naar de leden 745 

moet. 746 

Ruben Meijerink zegt dat hij het er niet mee eens is, dat is een meningsverschil. 747 

Lars Meijer zegt het punt van de penningmeester te snappen, maar laat de mensen die maar één nacht 748 

gebleven zijn de overnachtingskosten terugkrijgen. Dan maakt de vereniging geen winst en lijdt je geen 749 

verlies op de boodschappen. 750 

Ruben Meijerink zegt hier niet aan gedacht te hebben en vindt het een goed punt. 751 

Stan van Moorsel kan zich herinneren dat er wat kapot was gegaan en er een vergoeding moest komen. 752 

Hij vraagt hoe het daarmee staat. 753 
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Ruud Walvius geeft een kleine update van eerder besproken zaken. 754 

 755 

Pagina 11 756 

Dyon Bambacht zegt dat er een vergelijkbare discussie is met de excursie naar Praag. Daar zijn vier 757 

extra leden meegegaan, dus zijn er vier keer €160,- inkomsten bijgekomen. Is restitutie aan leden 758 

mogelijk? 759 

Ruben Meijerink zegt net terug te zijn uit Praag en heeft nog geen tijd gehad om de kosten berekenen. 760 

Maar het verschil tussen inkomsten en uitgaven is miniem. Dat verschil was opgelost door een etentje 761 

te organiseren in Praag. Hij zegt geen groot voorstander te zijn van restitutie te doen aan leden, maar 762 

bijvoorbeeld aan de ALU uit te geven.  763 

Bob Smits zegt dat dat niet de gang van zaken zijn, hij stelt voor toch aan leden terug te storten. 764 

Ruben Meijerink zegt dat het daar niet om gaat, het geld dat leden ingelegd hebben, is opgegaan. 765 

Bob Smits vraagt waarom het begrote bedrag niet als eerst is gebruikt, daarna pas het geld van ismi. 766 

Ruben Meijerink zegt dat het meer een buffer was om de ledenbijdrage naar beneden te halen. Het is 767 

precies dezelfde excursie die ismi hebben gekregen als ze anders hadden gekregen. 768 

Stan van Moorsel zegt dat de vier keer €160,- goed uitgegeven is aan zaken op de reis zelf. Hij vraagt 769 

of de volledige €350,- is uitgegeven. 770 

Ruben Meijerink zegt dat hij het nog berekend heeft. 771 

Stan van Moorsel zegt dat het overige geld niet naar de ALU kan, dat is een ander potje. Hij stelt voor 772 

om misschien ieder excursielid €10,- terug te geven. 773 

Ruben Meijerink zegt dat de post excursies niet alleen geldt voor de meerdaagse excursie, maar ook 774 

voor formele activiteiten die geld uit die pot halen. 775 

Stan van Moorsel zegt dat er begroot is voor de meerdaagse excursie en daar is een overschot. Dit 776 

moet terug naar de leden. 777 

Dyon Bambacht is van mening dat er iets moet teruggaan naar de leden. Niet het volledige bedrag, 778 

maar restitutie is wel van toepassing. 779 

Casper Veenhuysen zegt over de laatste zin over het stukje van de meerdaagse excursie te vallen. 780 

Ruud Walvius reageert door te zeggen dat het bestuur het bedrag gaat berekenen, daarna kijkt het 781 

wat het kan doen. 782 

Lars Meijer zegt dat de kosten globaal zijn ingeschat voor de reis. Er zijn vier leden die meer mee gaan 783 

dan in begroot is, wat hartstikke goed is, maar dan moet het bedrag van €350 blijven staan. Ongeacht 784 

van de hoeveelheid mensen die meegaan. 785 

Ruud Walvius zegt dat dit inderdaad het geval is. Het bestuur gaat het berekenen en daarna trekt het 786 

een plan. 787 

Christaan Boeren zegt dat het ook van de andere kant bekeken kan worden. Als er minder mensen 788 

meegaan dan begroot, wordt de reis ook niet duurder. 789 

Stan van Moorsel zegt dat het resultaat nu is dat er maar één zesde deel is uitgegeven van wat er 790 

uitgegeven mag worden. Zou jammer zijn als dat geld niet naar de leden gaat. 791 

Ruben Meijerink zegt dat hij het zeker met hem eens is. Het geld wordt gebruikt voor aankomende 792 

activiteiten. Hier gaan we zeker mee aan de slag. 793 

Rens Verhaegh vraagt hoeveel de RAGweek kalenders zullen kosten. 794 

Ruud Walvius zegt dat de kalenders €10,- euro per stuk zullen kosten. 795 

Lars Meijer haakt in op de vraag van Tim Jacobs en de opmerking van Christiaan Boeren. Hij vraagt 796 

waar het verschil van vier personen tussen de aanwezigen op het lustrumgala en mensen die betaald 797 

hebben vandaan komt. 798 
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Ruben Meijerink zegt dat de getallen die genoemd zijn mogelijk niet kloppen. Er zijn lijsten aangeleverd 799 

en de Hemel heeft geteld. 800 

Lars Meijer vindt het niet netjes tegenover de Hemel, als er twee mensen te weinig waren was er €60,- 801 

minder binnengekomen.  802 

Ruben Meijerink heeft de lijsten aangeleverd, maar de genoemde getallen kloppen niet. 803 

Lars Meijer zegt dat de Hemel weet voor hoeveel mensen er betaald moet worden. Mistellen kan 804 

gebeuren. 805 

Ruben Meijerink zegt dat hij morgen met Lars Meijer de exacte getallen gaat bekijken. 806 

 807 

Ruud Walvius vraagt Stan van Moorsel naar voren om Begroting van het IIIe Lustrum toe te lichten. 808 

Stan van Moorsel ligt de begroting van het IIIe Lustrum toe. 809 

 810 

Dyon Bambacht vindt het een kromme constructie om voor het symposium €1850,- te begroten qua 811 

bijdragen wat €250,- is bovenop de Rabobank wat zal leiden tot een financiële meevaller. 812 

Stan van Moorsel zegt dat de max die men kan aanvragen €250,- is. 813 

Dyon Bambacht vraagt waarom dit niet gebruikt wordt voor het symposium. 814 

Stan van Moorsel zegt dat er een financiële meevaller is waardoor het ook zonder dat bedrag lukt. 815 

Ruben Meijerink zegt dat alle prijzen vast staan en geregeld zijn. 816 

Dyon Bambacht vraagt of de faciliteiten en de apparatuur zijn meegenomen. 817 

Bas Wijnsouw zegt dat ze deze gratis krijgen. 818 

Dyon Bambacht vraagt of de kostenverdeling de offerte is. 819 

Stan van Moorsel zegt dat dit de offerte van de reünie is. 820 

Dyon Bambacht zegt dat er €400,- begroot is voor de receptie en vraagt zich af welke besturen worden 821 

uitgenodigd. Hij is benieuw of het financieel haalbaar is. 822 

Ruben Meijerink zegt dat het een bewuste keuze is om niet vijf munten per bestuurslid te geven, 823 

vandaar dat er €400,- is begroot. De commissieleden krijgen een uitnodiging, maar alle andere leden 824 

mogen ook komen. 825 

Dyon Bambacht geeft aan bij deze de voorzitter van de kascontrolecommissie te zijn. 826 

 827 

Pagina 12 828 

- 829 

 830 

Financieel Halfjaarverslag in haar geheel 831 

- 832 

 833 

Brief van de kascontrolecommissie 834 

Ruud Walvius nodigt Dyon Bambacht uit om kascontrolecommissie brief voor te lezen  835 

 836 

 837 

Geachte leden van de achtenvijftigste Algemene Leden Vergadering der Studievereniging ismus,   838 

  839 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging van 840 

het afgelopen halfjaar. De commissie heeft op dinsdag 7 februari jl. het laatst de boekhouding 841 

gecontroleerd.   842 

  843 
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Tijdens deze controle heeft de commissie de volgende punten gevonden die zij in het bijzonder wil 844 

aanstippen:  845 

  846 

I. De posten ‘Constitutieborrel’ en ‘Traktaties’ zijn goed volgens de begroting behaald. 847 

Traktaties zit halverwege het jaar op de helft van het begrootte bedrag. De 848 

constitutieborrel is met een overschrijding van € 6,50 binnen de perken gebleven.  849 

II. Rondom de beleidsALV, op 16 november jl., is de penningmeester de bankpas verloren. Bij 850 

de eerste kascontrole, op 1 december jl., heeft de penningmeester dit pas met de 851 

kascontrolecommissie gedeeld. Bij navragen bleek dat de nieuwe pas de dag hiervoor was 852 

binnengekomen, wat dus neerkomt op een halve maand zonder verenigingsbankpas. Hier 853 

bovenop komt dat de bankpas toentertijd nog op naam van de voormalig penningmeester, 854 

Stan van Moorsel, stond. Ook hij was hiervan niet op de hoogte. Dit had in ieder geval aan 855 

de voormalig penningmeester gemeld moeten worden en aan de kascontrolecommissie.   856 

III. De ledenadministratie is zeer slordig en onduidelijk. De ledenaantallen in het 857 

Halfjaarverslag, Financieel Halfjaarverslag en Conscribo komen niet overeen. Daarnaast is 858 

er op dit moment geen duidelijkheid over welke leden wel of niet hun contributie hebben 859 

betaald. Dit heeft ertoe geleid dat er geen overzicht is hoeveel leden de vereniging op dit 860 

moment van schrijven telt. De kascontrolecommissie heeft bij controle leden in de 861 

administratie gevonden waarvan bekend is dat zij in eerdere jaren zijn geroyeerd.  862 

IV. Verder hebben we geconstateerd dat er amper of geen ontbrekende facturen zijn in de 863 

boekhouding. Echter, hebben we hier een tweetal boekingen gevonden waarbij dit wel het 864 

geval is. In het geval van Bounz is er alleen een pinbon aanwezig en daarnaast ontbreekt 865 

er een factuur voor de huur van het sinterklaaspak. Dit komt neer op een totaal van € 320,- 866 

wat niet volledig te verklaren valt.   867 

V. De kascontrolecommissie heeft bij het laatste controlemoment opgemerkt dat er nog geen 868 

sponsoring is binnengekomen. Daarnaast is er in de boekhouding nog geen tekenen van 869 

samenwerking gevonden, waardoor het voor de kascontrolecommissie niet te controleren 870 

valt of daar in het tweede halfjaar verandering in komt.   871 

  872 

Ten slotte, wil de kascontrolecommissie nog een algemeen punt aanstippen. De boekhouding van het 873 

afgelopen halfjaar is onoverzichtelijk geweest. Zo ontbraken er enkele turflijsten en overzichten van 874 

activiteiten, kwamen er veel structuur- of verwijsfouten in de boekhouding voor en ook in de verslagen 875 

getoond op deze vergadering staan foutieve data. De kascontrolecommissie hoopt in het tweede 876 

halfjaar hier substantiële stappen worden gemaakt en dat bij de jaarlijkse controle hier verbetering in 877 

is.    878 

  879 

De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel halfjaarverslag niet 880 

goed, en wil de ALV vragen om geen stemming te houden. De digitale boekhouding is kloppend, maar 881 

de combinatie tussen de slordigheden in de papieren boekhouding, eerder genoemde punten en de 882 

foutieve data in het halfjaarverslag hebben ertoe geleid dat de kascontrolecommissie geen gewogen 883 

advies kan geven.   884 

  885 

Met vriendelijke groeten,  886 

  887 
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Dyon Bambacht, Lars Meijer, Stan van Moorsel & Casper Veenhuysen Kascontrolecommissie 2016-888 

2017 889 

 890 

Ruud Walvius bedankt de Dyon Bambacht en de kascontrolecommissie. 891 

 892 

Ruben Meijerink geeft een korte reactie en bedankt de kascontrolecommissie. Hij geeft te kennen dat 893 

het moment waarop hij de pas verloor, het slechtste moment was uit zijn penningmeesterschap. Ook 894 

is hij het eens met Punt III over de ledenadministratie die iets te slordig is verlopen. Hier was verwarring 895 

over. Bij Punt IV zijn een paar ontbrekende facturen. Van Bounz heeft hij alleen een pinbon ontvangen 896 

waar wel duidelijk op staat om welk bedrag het gaat, maar hij gaat nog achter een factuur aan. Het 897 

sinterklaaspak is van dezelfde particulier als vorig jaar en die heeft geen facturen. Het mailcontact is 898 

echter niet in de map gedaan wat wel had gemoeten.  899 

Ruben Meijerink geeft te kennen dat hij het over het algemeen eens is met de opmerkingen van de 900 

kascontrolecommissie. Boekhouding kan beter en dat is hij nog aan het leren. Stan van Moorsel heeft 901 

vaker tegen hem dat verteld dat men pas aan het eind van het boekjaar het kan. Hij zegt dat hij het 902 

grootste gedeelte van de punten van de kascontrolecommissie heeft weggewerkt, maar nog niet de 903 

tijd gevonden om alles te verwerken. Zijn voorstel luidt dan ook een extra controle in te lassen in eind 904 

maart om te kijken hoe het er dan voor staat. Fouten die gemaakt zijn, zijn toegezegd om aan te passen. 905 

Ruben Meijerink zegt ervan te balen dat het er een beetje slordig aan toe is gegaan. 906 

  907 

Ruud Walvius vraagt of er vragen voor Dyon Bambacht zijn. 908 

Jordi Uijens vraagt of er nog gestemd kan worden als de kascontrolecommissie het halfjaarverslag niet 909 

goedkeurt. 910 

Dyon Bambacht zegt dat dit zeker kan, het is een ALV stuk en de kascontrolecommissie heeft 911 

adviesrecht. 912 

Stan van Moorsel zegt dat er gekozen is om dan wel de kascontrolecommissie dan wel hemzelf niet in 913 

te lichten over de verloren pas. Via hem had er binnen drie dagen een nieuwe pas kunnen zijn vanwege 914 

de bestuurswissel. Hij vraagt waarom er niet gekozen is om mensen in te lichten. 915 

Ruben Meijerink zegt dat het antwoord simpel is, het is een fout van hem. De wissel had alsnog plaats 916 

moeten vinden dus daar verschilt hij van mening. Dan kwam de penningmeester alsnog zonder pas te 917 

zitten. 918 

Dyon Bambacht wil niet met modder gaan gooien, maar hij wil reacties op meerdere 919 

controlemomenten. Elk jaar in maart wil de kascontrolecommissie samenzitten. Met betrekking tot de 920 

opmerking van Ruben Meijerink over de opmerkingen van de kascontrolecommissie die verwerkt zijn, 921 

er waren drie pagina’s aan opmerkingen waarvan anderhalve pagina verwerkt is. Anderhalve pagina 922 

blijft staan. 923 

Ruben Meijerink zegt het grootste deel van die punten over data gingen die niet overeenkwamen, dat 924 

had hij niet goed begrepen. Verschil in rentedatum en verwerkingsdatum wist hij niet, maar hij heeft 925 

het grootste deel van de februaricontrole weggewerkt. 926 

Stan van Moorsel vraagt of het aantal geroyeerde leden al behandelt is en of er wat aan gedaan kan 927 

worden. 928 

Ruben Meijerink zegt dat de administratie in samenwerking met Tomas Jochoms nog nagelopen moet 929 

worden om dit punt te behandelen. 930 

Stan van Moorsel vraagt of hij er van uit kan gaan dat er nog kritisch gekeken kan worden. 931 
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Ruben Meijerink zegt dat dit gewoon niet kan en dat dit opgelost moet worden zodat volgende jaren 932 

dit soort problemen kunnen voorkomen. 933 

Lars Meijer zegt dat het royement van leden makkelijk op te zoeken is in Conscribo, dus dat het verder 934 

geen probleem zou moeten vormen. 935 

Gijs Kooistra vraagt of hij een stemverklaring mag afgeven. Hij zegt dat de brief van de 936 

kascontrolecommissie vooral administratieve fouten bevat. Hij zegt dat iedereen vooral voor moet 937 

stemmen. 938 

Ruben Meijerink geeft aan dat hij samen met Ruud Walvius en de kascontrolecommissie wil gaan zitten 939 

om de overige punten uit te werken. 940 

 941 

Stemming Financieel Jaarverslag 942 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit. 943 

Luuk Scholman leest het quorum voor. 944 

 945 

Stemgerechtigden aanwezig: 37 946 

Stemgerechtigde machtigingen: 11 947 

Stemgerechtigden totaal: 48 948 

 949 

Voor: 20 950 

Tegen: 15 951 

Onthouding: 13 952 

 953 

Het financieel halfjaarverslag van het XVIe bestuur is met 20 stemmen voor, 15 stemmen tegen en 13 954 

onthoudingen aangenomen. 955 

 956 

Ruud Walvius schorst de ALV om 23.18u voor twintig minuten. 957 

Ruud Walvius heropent de ALV om 23.38u. 958 

 959 

Dyon Bambacht vraagt of het bestuur wil meenemen om volgend jaar de ALV een week later te 960 

plannen. 961 

Nanne van Mil zegt dat dit ook zeker de bedoeling was, maar omdat het al zo krap was deze maand 962 

was het niet anders mogelijk. 963 

Ruud Walvius zegt het zeker te zullen meenemen. 964 

Stan van Moorsel vraagt hoe de ALV de uitkomst van de bijeenkomst van de kascontrolecommissie te 965 

weten krijgt. 966 

Ruud Walvius zegt dat de stukken op de site komen en misschien zal het de volgende ALV besproken 967 

worden. 968 

Ruben Meijerink zegt dat het ook gemaild kan worden als het aangepast is. 969 

Ruud Walvius zegt toe de stukken te mailen als ze aangepast zijn. 970 

 971 

Bespreking Motie Statuut 972 

Ruud Walvius nodigt Jordi Uijens om zijn motie voor te lezen. 973 

 974 

 975 

 976 
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Geachte 57ste ALV,  977 

  978 

De afgelopen maand zijn alle studieverenigingen weer onderworpen aan een onderzoek van de 979 

regeling FONDS, die de hoogte van de bestuursbeurzen bepaalt. Hiervoor wordt gekeken naar de 980 

activiteiten van iedere vereniging, maar eerst en vooral naar de ledenlijsten. Om bestuursbeurzen te 981 

kunnen ontvangen, moet een vereniging voldoen aan de 80/20-regeling, die erin voorziet dat een 982 

studievereniging maximaal 20 procent niet-studerende leden mag hebben. Tot onze voldoening 983 

voldeed ismus dit jaar ruimschoots aan deze eis, maar een aantal andere verenigingen zaten minder 984 

veilig. Wanneer een vereniging in de gevarenzone komt wat betreft deze regeling, wordt er gekeken 985 

naar de statuten van die vereniging en in het bijzonder naar de artikelen waarin het lidmaatschap en 986 

het stemrecht tijdens een ALV wordt gedefinieerd. Het niet kloppen van deze artikelen kan een 987 

vereniging dan al haar beurzen kosten.  988 

  989 

De enige manier om de 80/20-regeling te omzeilen en dus nooit meer het gevaar te lopen om geen 990 

beurzen te krijgen, is een statuut waarin vermeld staat dat het stemrecht tijdens een ALV slechts 991 

voorbehouden is aan leden die studeren aan de RU of de HAN. Helaas staat dit niet in onze statuten 992 

vermeld. Letterlijk staat er over deze punten het volgende:  993 

  994 

- Artikel 4 1. Leden zijn zij die als zodanig als leden van de vereniging zijn toegelaten.  995 

  996 

- Artikel 5 1. Het bestuur beslist omtrent de toelating van leden.  997 

  998 

- Artikel 14 1. Toegang tot de algemene vergadering hebben alle leden van de vereniging, 999 

met uitzondering van geschorste leden en geschorste bestuurders. 3.   Ieder lid van de 1000 

vereniging dat niet geschorst is, heeft een stem.  1001 

  1002 

De oplossing ligt in feite al in onze handen met de opname van de ‘Vrienden van ismus’ in het HR. 1003 

Echter kijkt de regeling FONDS niet naar het HR van een vereniging, maar slechts naar de statuten. 1004 

Hierom denken wij dat wijziging van de statuten noodzakelijk is.  1005 

  1006 

We zijn ons er terdege van bewust dat een wijziging van het statuut de vereniging veel geld kost, maar 1007 

het is in onze ogen van groot belang om deze zekerheid in te bouwen in het belangrijkste stuk van de 1008 

vereniging. Daarnaast zien wij dit als een mooie kans om na ruim vijf jaar de statuten weer eens onder 1009 

de loep te nemen en eventuele verdere aanpassingen voor te stellen. Als er toch iets gewijzigd moet 1010 

worden, kan het beter meteen goed gedaan worden.  1011 

  1012 

Dit in overweging nemende vragen wij de ALV om een statutencommissie aan te stellen die belast zal 1013 

zijn met het herschrijven van de statuten, zodat die in ieder geval zullen voldoen aan de regeling 1014 

FONDS.  1015 

  1016 

Met vriendelijke groet,  1017 

  1018 

Jordi Uijens en Bob Smits 1019 

 1020 

 1021 
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Ruud Walvius bedankt Jordi Uijens voor zijn motie. 1022 

Ruud Walvius vraagt of mensen commentaar willen leveren. 1023 

Dyon Bambacht zegt bij zijn weten in zijn jaren bij de vereniging nog nooit in gevaar gekomen te zijn 1024 

met de 80/20 regeling. Ook vindt hij dat het HR hierin leidend kan zijn en zijn kosten met de notaris 1025 

overbodig. 1026 

Jordi Uijens zegt dat er niet gekeken wordt naar het HR en dat er geen garantie is dat de 80/20 regeling 1027 

goed blijft gaan. Een dergelijke commissie kan met bevinden komen, of met de bevinding komen die 1028 

leidt tot geen wijziging. 1029 

Dyon Bambacht zegt dat er geen directe aanleiding is om een dergelijke commissie in te stellen. Mocht 1030 

ismus beurzen afgewezen krijgen, kan men daartegen in beroep gaan. Leden die niet meer studeren 1031 

kunnen vriend van ismus worden. 1032 

Bob Smits zegt bij de USR gemerkt te hebben dat het aantal niet-studerende leden gestegen is. Lars 1033 

Meijers motie over de vrienden van ismus kan hierbij helpen. 1034 

Dyon Bambacht zegt dat dit ook het punt van hem was, dan is er geen commissie nodig. Er moet een 1035 

grote opruiming in het ledenbestand komen. Als dit gebeurt hoeft er geen nieuwe commissie te 1036 

komen.  1037 

Jordi Uijens zegt dat Dyon Bambacht gelijk heeft, maar het punt is dat wat nu goed gaat, niet altijd 1038 

goed hoeft te gaan. Op het moment dat bestuursbeurzen kwijtraken, verliest de vereniging haar 1039 

continuïteit, zegt hij. Dit kan wat hem betreft het best worden opgenomen in de statuten. 1040 

Sara Kok vraagt wat de notariskosten zullen bedragen. 1041 

Jordi Uijens zegt geen kenner te zijn, maar de bedragen variëren van €300,- tot €700,-. Dit verschilt per 1042 

notariskantoor. 1043 

Sara Kok zegt dat het wel fijn is iets van een indicatie te hebben voordat de stemming plaatsvindt. 1044 

Ruud Walvius zegt contact gehad te hebben met de notaris en zegt dat de kosten erg meevallen in 1045 

vergelijking met vijf jaar geleden. 1046 

Ruben Meijerink zegt dat de motie niet gaat over een statuutwijziging, maar om duidelijkheid te 1047 

scheppen over een mogelijkheid tot een statuuswijziging. 1048 

Jordi Uijens zegt dat er pas geld uitgegeven wordt als het nodig is. Als de commissie met niets komt, is 1049 

dat alleen maar positief. 1050 

Gijs Kooistra vraagt of er geld betaald moet worden om met de notaris te praten om advies in te 1051 

winnen. Als dat zo is lijkt het hem zonde om dit te doen.  1052 

Ruud Walvius zegt dat de notaris verplicht is gratis advies te geven, dit is ook het geval tijdens de 1053 

verhuizing. Toentertijd heeft hij het ook gratis gedaan. Het kan pas geld kosten als er een verandering 1054 

wordt doorgevoerd. 1055 

Jordi Uijens geeft te kennen dat zijn juridische kennis niet ver rijkt. Geld zal altijd een heikel punt 1056 

blijven, ondanks het belachelijk grote eigen vermogen voor een middelgrote vereniging. 1057 

Stan van Moorsel sluit zich aan bij wat Dyon Bambacht zegt. Vijf jaar geleden kostte het €700,- en dit 1058 

komt uit het eigen vermogen. Hij vraagt waarom er een commissie opgesteld moet worden als het 1059 

bestuur dit ook kan doen.  1060 

Jordi Uijens zegt dat de kosten zijn gedaald volgens Ruud Walvius. Er moet een commissie ingesteld 1061 

worden want het is een aardige klus wat redelijke juridische kennis vereist. Het bestuur heeft genoeg 1062 

aan het hoofd. 1063 

Bob Smits zegt dat er geen geld over de balk gesmeten moet worden, er moet een commissie ingesteld 1064 

worden om van voor tot achter de statuten door te lopen. Uit eigen ervaring heeft hij gezien dat 1065 
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verenigingen dachten dat ze veilig waren, maar dat uiteindelijk niet bleken te zijn. In beroep gaan kan 1066 

altijd, maar of de vereniging dat wint is nog maar de vraag.  1067 

Anton Stel geeft aan bang te zijn dat de commissie snel de statuten wil wijzigen vanwege de drang om 1068 

iets te bereiken met de commissie. Als er geen directe aanleiding is, lijkt het hem overbodig om een 1069 

commissie in te stellen. 1070 

Jordi Uijens zegt dat willen veranderen om te veranderen niet aanwezig is, omdat de ALV in 2/3e 1071 

meerderheid moet beslissen over de statutenwijziging. Als het onzin is, dan komt de wijziging er niet 1072 

en kost het niets. 1073 

Bas Wijnsouw is het er niet mee eens dat de aanleiding er is. De vereniging zit niet in het grensgebied 1074 

van de 80/20 regeling.  1075 

Marije Berga vraagt zich af wat het precieze percentage is omtrent de 80/20 regeling. 1076 

Tomas Jochoms zegt dat het percentage ruim onder de maat is, maar het precieze percentage weet hij 1077 

niet uit zijn hoofd. Dit kan hij opzoeken. 1078 

Ruud Walvius zegt dat dit opgezocht wordt en dat er later op teruggekomen wordt. 1079 

Christiaan Boeren vraagt of het toegevoegd kan worden aan het takenpakket van de 1080 

kascontrolecommissie. 1081 

Ruud Walvius zegt dat de kascontrolecommissie een primaire andere taak heeft en het hem geen 1082 

verstandig plan lijkt om hen nog een taak te geven.  1083 

Christiaan Boeren vraagt wat de mening van het bestuur is omtrent het instellen van de commissie. 1084 

Ruud Walvius is van mening dat de 80/20 regeling prima gehandhaafd kan worden door het bestuur, 1085 

maar de motie geeft aan dat er een commissie ingesteld kan worden om dingen te onderzoeken. 1086 

Tomas Jochoms zegt dat de motie geen slecht idee heeft omdat de commissie een onderzoeken 1087 

karakter heeft en kan aangeven of er een gevarenzone is waar de vereniging zich in kan begeven. Er 1088 

zijn veel verenigingen bijgekomen die uit dezelfde vijver van bestuursbeurzen vissen, omdat deze vijver 1089 

niet meegroeit. In de toekomst kan dit meer worden, maar het aantal bestuursbeurzen zal 1090 

waarschijnlijk gelijk blijven. De vereniging moet zorgen dat het voldoende bestuursbeurzen 1091 

binnenkrijgt. 1092 

Luuk Scholman zegt dat hij het eens is met Ruud Walvius. De primaire taak is dat de ledenadministratie 1093 

op orde is, Jordi Uijens ziet aanleiding om wel een commissie in te stellen maar hijzelf niet. 1094 

Ruben Meijerink zegt dat hij geen aanleiding ziet om geen commissie in te stellen. Hij ziet niet in 1095 

waarom de statuten niet onder de loep genomen kunnen worden, het is immers de basis van de 1096 

vereniging. 1097 

Nanne van Mil sluit zich aan bij de rest. Ze zegt dat er geen noodzaak is want er dreigt vooralsnog geen 1098 

gevaar. 1099 

Jordi Uijens zegt dat het complete HR op de schop genomen is maar dat de statuten na vijf jaar tijd 1100 

weer onder de loep genomen mogen worden. Vorige keer kwam de commissie met een dik rapport 1101 

met bevindingen. 1102 

Lars Meijer zegt dat de aanleiding om de commissie in te stellen niet juist is. Het bestuur is 1103 

verantwoordelijk voor de bestuursbeurzen en bestuursbeurzen moeten niet de reden zijn om het 1104 

bestuur in te gaan. Als er een betere aanleiding is om de commissie in te stellen, dan wilt hij erover 1105 

nadenken. 1106 

Bob Smits reageert op Tomas Jochoms. De vijver waarin iedereen vist, wordt steeds kleiner want er 1107 

zijn meer verenigingen. Maar als de vereniging aan de 80/20 regeling voldoet, is dat genoeg volgens 1108 

hem. 1109 
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Tomas Jochoms zegt dat los van het feit dat de 80/20 regeling bestaat, kan het zijn dat in de toekomst 1110 

meer regelingen gehanteerd worden omwille van de grotere hoeveelheid verenigingen die aanspraak 1111 

hebben op bestuursbeurzen. 1112 

Maxim van Loo zegt dat het een zaak van nuance is, maar hij weet niet zeker of een commissie 1113 

aanstellen juist is. Hij denkt dat het voor de langere termijn belangrijk is de 80/20 regeling in de gaten 1114 

te houden. 1115 

Jordi Uijens reageert op Lars Meijer en zegt dat het verliezen van bestuursbeurzen wel een barrière 1116 

kan opwerpen om een bestuursjaar te doen. De vorige statutenwijziging was een proces van 1117 

tweeënhalf jaar, dus veranderen om te veranderen klopt niet. 1118 

Maxim van Loo zegt dat de laatste keer zes jaar geleden was maar dat een motie te kort is om een 1119 

commissie in te stellen. 1120 

Dyon Bambacht zegt dat de bepaling van de beurzen niet alleen afhangt van de 80/20 regeling, maar 1121 

ook van formele activiteiten. Aanleiding die genoemd is, is niet genoeg om de commissie op te noemen 1122 

en hij had gehoopt dat Jordi Uijens en Bob Smits met meer redenen zouden komen om de commissie 1123 

op te stellen. 1124 

Jordi Uijens reageert dat de waarde van bestuursbeurzen bepaalt worden door meerdere factoren. De 1125 

beurzen hebben als basis dat de statuten en de 80/20 regeling in orde is. Hij vindt dit aanleiding 1126 

genoeg. 1127 

Jelmer Bruurs vraagt zich af of het opstellen van de commissie het gewenste effect heeft omdat alleen 1128 

lezen van de statuten niet genoeg is. Voor aankomende besturen kan de commissie niet garanderen 1129 

dat de 80/20 regeling wel gehandhaafd wordt. 1130 

Dominic Kok zegt zoals Jelmer Bruurs constateerde, de commissie zich bezighoudt met juridische 1131 

gevolgen. Hij vraagt of er leden zijn met juridische kennis. 1132 

Jordi Uijens zegt dat ideaal gezien er mensen zouden moeten zijn met kennis van de Nederlandse 1133 

Grondwet en het zou hem niet verbazen als deze mensen aanwezig waren. 1134 

Ruud Walvius zegt dat misschien niet helemaal duidelijk is waarover er nu precies gestemd gaat 1135 

worden en vraagt Jordi Uijens om nog in het kort uit te leggen wat de motie inhoudt. 1136 

Jordi Uijens legt de motie nogmaals uit. 1137 

Ruud Walvius zegt dat samenvattend een stem voor de motie betekent dat er een commissie ingesteld 1138 

wordt die belast wordt met de taak om de statuten te onderzoeken. 1139 

Marije Berga vraagt of de commissie oriënterend gaan praten als de motie ingestemd wordt. 1140 

Ruud Walvius zegt dat de commissie dit gaat doen. 1141 

Merel van ’t Leven vraagt of er dan kosten mee gemoeid zijn. 1142 

Ruud Walvius zegt dat dit niet het geval is omdat het eerst door de ALV moet voordat er een wijziging 1143 

kan plaatsvinden. Advies van de notaris is gratis. 1144 

 1145 

Stemming Motie Statuut 1146 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit. 1147 

Luuk Scholman leest het quorum voor. 1148 

 1149 

Stemgerechtigden aanwezig: 34 1150 

Stemgerechtigde machtigingen: 12 1151 

Stemgerechtigden totaal: 46 1152 

 1153 

 1154 
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Voor: 10 1155 

Tegen: 17 1156 

Onthouding: 19 1157 

 1158 

Met 10 stemmen voor, 17 stemmen tegen en 19 onthoudingen is Motie Statuut afgewezen. 1159 

 1160 

W.V.T.T.K. 1161 

-  1162 

 1163 

Rondvraag. 1164 

Casper Veenhuysen vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken. Ook vraagt hij of mensen de 1165 

verkiezingspoule willen invullen. 1166 

Wimer Heemskerk vraagt wat Ruud Walvius nog wil bereiken met ismus en buiten ismus. 1167 

Jules Mostard vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken. 1168 

Jesper Schipper vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken.  1169 

Anton Stel vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en of er nog stevig na geborreld kan 1170 

worden. 1171 

Marten Porte vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en hij had ernaar uitgekeken om 1172 

statutencommissie op zijn CV te mogen toevoegen. 1173 

Tim Jacobs vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en succes wensen. 1174 

Irene Wilde vraagt of zij de ALV en het bestuur mag bedanken. 1175 

Merel van ’t Leven vraagt of zij de ALV en het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar. 1176 

Lars Meijer vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en of hij Jordi Uijens en Bob Smits mag 1177 

bedanken voor de motie. 1178 

Sanne Toebes vraagt of zij de ALV en het bestuur mag bedanken. 1179 

Bas Wijnsouw vraagt of hij de ALV, het bestuur mag en de kascontrolecommissie mag bedanken. Ook 1180 

wil hij iedereen vragen zich in te schrijven voor de lustrumactiviteiten. 1181 

Pol Muffels vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en wijsheid mag wensen. Ook vraagt hij 1182 

of hij mag vermelden dat vijf vrij vunzige vragen had vorige keer, maar deze keer helaas niet. Hij vraagt 1183 

of hij dan wel de historische verwijzing mag maken dat dit  de eerste ALV is waarin, ondanks de 1184 

onthouding van de kascontrolecommissie er toch voor gestemd is en dat hij dit niet in dank mag 1185 

afnemen. 1186 

Christiaan Boeren vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en vraagt namens Rens Verhaegh 1187 

of mensen zich willen inschrijven voor de mokken met ‘make ismus great again’. Ook vraagt hij namens 1188 

de slogan hoe.is.het.nu. of hij aandacht mag vragen voor het feit dat drie hele jaren geleden ter ziele 1189 

MVNP is opgericht. 1190 

Maxim van Loo vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken ondanks dat hij een toerist is. Ook 1191 

vraagt hij of hij uitgenodigd mag worden voor evenementen. 1192 

Dyon Bambacht vraagt of hij de ALV voor de ALV mag bedanken en het bestuur voor het afgelopen half 1193 

jaar mag bedanken. Hij was er zelf niet veel bij afgelopen tijd, maar aankomende tijd wel dus vraagt 1194 

hij of iedereen gewaarschuwd wil zijn.  1195 

Kjelt Goutbeek vraagt of hij de ALV, het bestuur en de mensen die mee zijn geweest naar Praag mag 1196 

bedanken.  1197 

Stan van Moorsel vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken. Hij vraagt of hij Ruben Meijerink 1198 

mag bedanken voor afgelopen halfjaar, of hij trots op hem mag zijn en of hij nog meer zijn best wil 1199 
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doen. Ook vraagt hij wanner Ruud Walvius en Tomas Jochoms weer een gaan drinken met de ‘Het 1200 

begon met een biertje-app’. 1201 

Sara Kok vraagt of zij de ALV en het bestuur mag bedanken en of ze zich mag aansluiten bij Kjelt 1202 

Goutbeek. 1203 

Bob Smits vraagt of hij Ruud Walvius niet meer mag bedanken als opvolger, of hij de 1204 

kascontrolecommissie mag bedanken voor de altijd kritische visie en de hoop mag uitspreken dat ze 1205 

dat blijven doen. Ook vraagt hij aan Ruud Walvius waarom de vlag gescheurd is en of Nanne van Mil 1206 

nog zin heeft in een naborrel met hem. Als laatst vraagt hij of hij Ruud Walvius alsnog mag bedanken 1207 

voor het leiden van de ALV ondanks dat Ruud Walvius hem oversloeg. 1208 

Gijs Kooistra vraagt of hij de ALV, het bestuur en iedereen voor zijn/haar bijdrage mag bedanken. Ook 1209 

wil hij aan Bob Smits vragen hoe het met de voorzitster van de RAGweek zit. 1210 

Jelmer Bruurs vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken. 1211 

Marije Berga vraagt of zij de ALV en het bestuur mag bedanken. Ook vraagt ze of ze Bob Smits en Jordi 1212 

Uijens mag bedanken voor de motie. 1213 

Jeroen Dols vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken. 1214 

Lars Meijer vraagt of hij niemand hoeft te bedanken. 1215 

Ruud Smits vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken voor het leuke halfjaar en deze leuke 1216 

avond. 1217 

Saskia Meijs vraagt of zij de ALV en het bestuur mag bedanken voor hun aanwezigheid. 1218 

Dominic Kok vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en of Ruud Walvius de vragen op 1219 

Facebook kan checken. 1220 

Jordi Uijens vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken, of hij de aankomende besturen met 1221 

klem mag vragen de statuten na te leven en of Dyon Bambacht zijn thesis gaat halen. Ook vraagt hij of 1222 

hij Luuk Scholman mag feliciteren met het gooien van 180 met drie dartpijlen en of Ruud Walvius hem 1223 

kan vertellen waar Ötsi vandaan komt.  1224 

 1225 

Luuk Scholman antwoordt door te zeggen dat Jordi Uijens hem zeker mag feliciteren. Ook vraagt hij of 1226 

hij de ALV mag bedanken voor haar aanwezigheid en of hij de kascontrolecommissie mag bedanken 1227 

voor haar input. 1228 

Nanne van Mil zegt dat ze natuurlijk in is voor de naborrel, maar dat daar ook andere mensen bij 1229 

aanwezig zijn dan alleen Bob Smits. Ook vraagt ze of ze de ALV mag bedanken voor haar aanwezigheid, 1230 

de kascontrolecommissie mag bedanken voor haar kritische blik en of iedereen zich wil inschrijven 1231 

voor de lustrumactiviteiten. 1232 

Ruben Meijerink zegt dat Stan van Moorsel hem zeker mag bedanken en dat hij nog meer zijn best 1233 

gaat doen aankomend halfjaar. Hij vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en met name de 1234 

kascontrolecommissie mag bedanken voor haar hulp bij zijn penningmeesterschap. 1235 

Tomas Jochoms zegt dat er binnenkort zeker weer een biertje gedronken moet worden met ‘het begon 1236 

met een biertje-app’. Ook vraagt hij of hij de ALV en het bestuur mag bedanken, of hij Bob Smits mag 1237 

bedanken voor zijn liefdesverklaring aan Nanne van Mil en of hij de kascontrolecommissie mag 1238 

bedanken voor de belangrijke input die ze geleverd heeft. 1239 

Ruud Walvius zegt dat iedereen de ALV en het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar. Hij 1240 

spreekt zijn dank uit over de kascontrolecommissie, geeft te kennen dat ook hij wel weer zin heeft in 1241 

een biertje met de ‘het begon met een biertje-app’, zegt tegen Bob Smits dat het spijt dat hij hem heeft 1242 

overgeslagen en dat de scheur in de vlag tijdens de constitutieborrel is ontstaan en dat de herkomst 1243 
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van Ötsi hem niet bekend is. Als laatst wil hij vragen of de ALV zin heeft in de naborrel en of iedereen 1244 

zijn/haar glazen mee naar de bar wil nemen. 1245 

 1246 

Ruud Walvius sluit de ALV om 00.37u. 1247 


